
MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY 
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204 

Z Á P I S N I C A 
Z 25.riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 

09.12. 2008 
v Galérii Mesta Spišské Vlachy 

Prítomní:   
Primátor: Ľubomír Fifik  
Poslanci MsZ: Mgr. V. Baloga,  Mgr. Š. Blaščák ,Mgr. Mária Chudíková, Mgr. Ján Kočiš, 
Ing. Jozef Repaský ,  Ing. Michal Kiššák , Ing. Juraj Jánošík , Michal Vaľko- 14.45 h. 
ospravedlnení: J. Čurilla ,  Vladimír Grega  
neospravedlnený:  Ing. Ladislav Šterbinský 
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav 
Prednostka: Mária Džugasová 
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
Ostatní prítomní: Ing. P. Gubka, PHDr. V. Novotná, M. Lorinc, Ing. D. Mojžiš, V. 
Hanigovská, A. Múdra 
 
PROGRAM:   

 
   1. Otvorenie   
                   2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
                    3. Kontrola plnenia uznesení MsZ 
  4. Prezentácia vízie projektu – REGENERECIA SÍDIEL  
                    5. Pripomienky občanov 
  6. Činnosť komisií MsZ 
  7. Mestské hospodárstvo, s.r.o. 
  8. Zrušenie školského strediska záujmovej činnosti a zriadenie centra voľného 
      času 
  9. Návrh VZN 1/2009 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny 
      odpad a drobný stavebný odpad na území Mesta Spišské Vlachy 
   10. Návrh VZN 2/2009 o podmienkach podnikania na území Mesta Spišské 
        Vlachy 
  11. Návrh VZN 3/2009 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie  
        povinnej  školskej dochádzky v ZŠ 
  12. Opatrenia MsZ v dokumentácii mesta v súvislosti so zavedením meny Eura 
         v SR  
  13. Harmonogram zasadnutí MsZ r. 2009 
  14. Rôzne 
  15. Diskusia 
  16. Uznesenia, záver 
 
 
1. Otvorenie 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifik, ktorý 
oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Predseda komisie pre podnikanie Ing. Kiššák 
navrhol vypustit bod 10 z rokovania a presunúť na iné zasadnutie.  

Členovia MsZ schválili  program zasadnutia a jeho zmeny. 
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Primátor mesta oboznámil prítomných, že zasadnutie bude nahrávané. 
 

2. Návrhová komisia:  Mgr. Chudíková Mária   Overovatelia: Mgr. Štefan Blaščák 
               Mgr. Vladimír Baloga                  Ing. Jozef Repaský 
               Mgr. Ján Kočiš  
     
 Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
3. Kontrola plnenia uznesení 
 

P. M. Džugasová -prednostka MsÚ previedla kontrolu uznesení MsZ  prijatých na 24. 
riadnom zasadnutí dňa 11.11. 2008. 
 

Primátor p. Ľ. Fifik k uzneseniu vo veci rozsudku dodal, že už bol doručený na MsÚ 
a v súčasnosti plynie lehota na odvolanie  do 13.12. 2008. Zároveň prečítal poslancom MsZ 
list právneho zástupcu mesta JUDr. I. Čurillu, ktorý v danom spore mesto zastupoval, kde sa 
vyjadril k záverom rozsudku a k ďalšiemu postupu v tejto veci. 

Ing. Kiššák M.- poslanec – doporučil primátorovi ponechať právneho zástupcu, aby 
dokončil spor a pokračoval – podal odvolanie, aby sa táto vec vrátila na došetrenie a dáva do 
pozornosti, aby sa mesto lepšie pripravilo na ďalšie pokračovanie sporu. 
 
4. Prezentácia vízie projektu – Regenerácia sídiel 
  
 Primátor p. Ľ. Fifik predniesol základné myšlienky výzvy prostredníctvom opatrenia  
„ Regenerácia sídiel“ z ROP MVRR SR, kde je možnosť získať NFP na rekonštrukciu 
a modernizáciu verejných plôch Mesta Spišské  Vlachy, ktorá bude vyhlásená v 01/2009 
v prioritnej osi 4 „Regenerácia sídla“.  
 Ing. D. Mojžiš – podrobnejšie predstavil danú výzvu. 95% z oprávnených výdavkov 
projektu je z EF a zo štátneho rozpočtu a 5% je z vlastných zdrojov žiadateľa. Ďalej dáva do 
pozornosti poslancom, že ak majú záujem podať predstavený projekt je potrebné  začať  
verejné obstarávanie a komunikovať s projektantmi. Záverom dodal, že po realizácii projektu 
križovatky v r. 2009 sa môže plynule nadviazať rekonštrukcia verejných plôch a námestia. 
Spolu so žiadosťou je potrebné zaslať už právoplatné stavebné povolenie, technický projekt 
a položkovitý rozpočet. Systém financovania sa poskytuje prostredníctvom refundácie, 
predfinancovania alebo vzájomnej kombinácie. Zaužívaný spôsob je formou záloh 
a refundácie. Keďže ešte nie je výzva zverejnená nie je presne jasný ani spôsob financovania. 
 Ing. Kiššák M – poslanec podporuje víziu mesta podať predstavený projekt, však dáva 
do pozornosti , aby sa detailne spravil technický projekt najmä vo vzťahu ku kanalizácii mesta 
po jednotlivých uliciach. 
 Ing. D. Mojžiš  ďalej predstavil opatrenie MH SR „Budovanie a modernizácia 
verejného osvetlenia pre mestá“. Je možné podať oba projekty vzájomne a riešiť verejné 
plochy a osvetlenie. 
Na záver požiadal poslancov, aby zadali a zadefinovali priority, ktoré budú zadané v projekte 
a v súťaži. 
 
5.  Pripomienky občanov  

 
 Bez pripomienok. 
  



3 
 

6. Činnosť komisií MsZ 
 

Mgr. J. Kočiš informoval prítomných poslancov o poslednom zasadnutí školskej 
komisie. 

 
Mgr. V. Baloga – predseda športovej komisie informoval o poslednom zasadnutí 

športovej komisie, kde prerokovali prípravu rozpočtu, nohejbalového turnaja. 
 
Ing. J. Repaský  - predseda sociálno - zdravotníckej komisie informoval o poslednom 

zasadnutí a doporučuje prijať nového zamestnanca pre oblasť sociálnu a rozšíriť organizačnú 
štruktúru, čo potvrdila aj prednostka MsÚ. 

 
Marek Lórinc informoval prítomných poslancov o poslednom zasadnutí stavebnej 

komisie a predniesol jednotlivé žiadosti občanov: 
a./p. Dluhoš – odkúpenie časti pozemku. Komisia doporučuje predaj – 300,- Sk/m2  

a doplatok 2000,- Sk za podanie návrhu. 
b./ RNDr. L. Mullerová- žiada odkúpiť pozemok za všetkých vlastníkov pod byt. 

domom na Včelnej 18 
c./ p. M. Klapáč – majetko právne vysporiadanie pod RD.  Komisia doporučuje predaj – 

100,- Sk/m2  a doplatok 2000,- Sk za podanie návrhu. 
d./ Komisia odporúča spracovať urbanistickú štúdiu pre rekreačnú oblasť Zahura. 
e./ Fin. analýza odkupovania RD na Vajanského ulici. Komisia zhodnotila priebeh 

asanácie na 4 mil. Sk a odkupovania na 14 mil. Sk.  
Vzhľadom k tejto  problematike primátor mesta predniesol žiadosti občanov tejto ulice 

na preplatenie znaleckých posudkov. 
f./ Komisia ďalej odporúča riešiť v blízkom čase ČOV na ul. 9. mája a zahrnúť ju do 

projektov z eurofondov.  
g./ Komisia doporučuje výstavbu nízkoštandardných bytov v časti Dobrá Vôľa a bytov 

v časti Medvedzovec. 
h./ Sťažnosť p. Piklu na investora stavby p. Olejníka postúpila komisia stavebnému   

úradu.  
i./ Ďalej sa komisia zaoberala prípravou rozpočtu. 
 
Primátor mesta predniesol žiadosť p. Majchroviča, ktorý žiada doplatiť 25 tis. Sk za 

asanáciu pivnice. Poslanci doporučili vzájomnú dohodu oboch strán. 
Ďalej informoval prítomných poslancov, že do vyhlásenej verejnej súťaže na predaj 

nehnuteľnosti sa prihlásil p. T. Kočiš, ktorý ponúka za kúpu nehnuteľnosti na Jilemnického 
ulici 160 tis. Sk 

 
Ing. Kiššák M – poslanec súhlasí s odpredajom s podmienkou, že prednostné právo 

bude mať mesto na odkúpenie v prípade opätovného predaja. 
  
Ing. J. Jánošík informoval prítomných poslancov o poslednom zasadnutí kultúrnej 

komisie. 
 

7.  Mestské hospodárstvo, s.r.o. 
 
 Primátor mesta predniesol žiadosť o presun finančných prostriedkov z mesta na 
Mestské hospodárstvo vo výške 177 tis. Sk. 
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 Ing. Kiššák M – poslanec navrhuje zvolať valné zhromaždenie, kde sa odsúhlasí 
celkové hospodárenie spoločnosti. Ďalej navrhuje, aby mesto presunulo 200 tis. Sk z rozpočtu 
na spoločnosť. 
 
 M. Lorinc sa pýtal, kto v súčasnosti spravuje mestské byty – 9.mája 15 a SNP 19. 
 

Primátor mesta p. Ľ. Fifik  navrhuje, aby spoločnosť sa nerušila a prijala do 
pracovného pomeru nového zamestnanca, ktorý by okrem správy bytov riešil aj správu 
cintorína, domu smútku a zeleň mesta. 

Ing. Kiššák M – poslanec navrhuje, aby sa riešil daný stav komplexne a to buď cez 
mesto – nové oddelenie alebo sa vrátiť späť na príspevkovú alebo rozpočtovú organizáciu ako 
aj navrhuje prehodnotiť organizačnú štruktúru mesta.  
 
 
8.  Zrušenie školského strediska záujmovej činnosti a zriadenie centra voľného času 
  
  Mgr. A. Múdra predstavila základné rozdiely medzi doterajšou činnosťou ŠSZČ 
a budúcou činnosťou CVČ. V CVČ môže využívať voľný čas aj mládežník a ostatní do veku 
30 rokov pričom v ŠSZČ sa poskytuje činnosť iba pre žiakov ZŠ. 
 
  Ing. Pavol Gubka – riaditeľ doplnil informáciu a dodal, že od 1.9. 2008 platí nový 
školský zákon, kde ŠSZČ má dosť oklieštené činnosti a to tým, že sa umožňuje poskytovať 
nepovinné vzdelávanie iba pre deti do 18 rokov. CVČ umožňuje poskytovať nepovinné 
vzdelávanie pre deti, mládež a ostatných do veku 30 rokov. Preto odporúča zriadiť centrum 
voľného času ako samostatný subjekt, no pokiaľ nie sú doriešené priestorové problémy 
navrhuje, aby sa ponechaloľ pri ZŠ, Komenského 6. 
CVČ sa musí zaradiť do siete a zriaďovateľ pošle žiadosť o jej zaradenie a súčasne sa ŠSZČ 
zo siete vyradí. Spôsob financovania CVČ je ten istý ako bol v ŠSZČ. 
 
 Mgr. J. Kočiš – ako predseda školskej komisie odporúča zaradiť do siete CVČ a vyradiť 
ŠSZČ. 
 
 Mgr. Š. Blaščák dodal, že je potrebné urobiť vyradenie a zaradenie do siete súčasne. 
 
 Ing. Kiššák M – poslanec sa pýtal, na termín podania žiadosti. 
 Ing. Pavol Gubka odpovedal, že termín nie je určený.  
 
 
9.  VZN o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO na území mesta 
 
 P. V. Hanigovská predniesla poslancom návrh VZN, ktorý bol spracovaný podľa 
zákona č. 582/2004 v znení neskorších zmien a predpisov. Predniesla všetky zmeny vo VZN 
podľa jednotlivých daní. 
 
10.  VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v ZŠ 
 
  Mgr. A. Múdra predstavila návrh VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 
plnenie povinnej školskej dochádzky v ZŠ s tým, že doba bude neurčitá. 
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 Mgr. Š. Blaščák  mal pripomienku a navrhol dopísať aj termín zápisu v cirkevnej škole aj 
napriek tomu, že zriaďovateľom je biskupský úrad. 
 
11.  Opatrenia MsZ v dokumentácii mesta v súvislosti so zavedením meny Euro v SR 
 
 P. M. Džugasová -prednostka MsÚ predniesla prepočty sadzieb z Sk na € 
v dokumentácii mesta, ktoré sú v platnosti. 
 
12.  Harmonogram zasadnutí MsZ – r. 2009 
 
 P. M. Džugasová -prednostka MsÚ predniesla 2 návrhy harmonogramov zasadnutí 
MsZ. 
 Variant 1 - zasadnutia riadne 1x za mesiac 
 Variant 2 – zasadnutia 1x za 2 mesiace – riadne a pracovné zasadnutia 
 
Poslanci MsZ sa po diskusii dohodli na variante č. 2 s tým, že riadne zasadnutia sa budú 
začínať o 9.00 hod. a pracovné, mimoriadne zasadnutia o 14.30 hod. 
 
13. Rôzne 
  
 Mgr. Ján Kočiš – poslanec upozorňuje na zásobovanie potravín BALA v skorých 
ranných hodinách čím sa naruší vodov. Šachta a blízky bytový dom má problémy s vodou 
− ďalej upozorňuje na nekvalitnú cestu, ktorá je rozbitá 
− upozorňuje aj na zásobovanie potravín CBA – nákl. autá stoja veľmi blízko križovatky, 

ktorá je potom veľmi nepriehľadná 
 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifik   opätovne predniesol základné myšlienky projektu Grand 
Senior – Domov dôchodcov. 
 Poslanci MsZ tento projekt zatiaľ neposúdili ako prioritný a nechávajú ho na neskôr 
 
 PHDr. V. Novotná navrhla vyradiť inventárne predmety – skrinky, police, knihovne 
 
 Ing. Kiššák M – doporučuje súhlasiť s vyradením, však ak by nejaký subjekt ešte 
vedel využiť nejaký materiál je potrebný presun majetku na daný subjekt 
 
 Mgr. Markéta Klapáčová informovala poslancov MsZ, že dňa 08.12. 2008 nám bol 
doručený akceptačný list, kde nám Sociálna implementačná agentúra Bratislava schválila 
žiadosť o NFP v rámci opatrenia 1.2 Operačného programu Zamestnanosť a sociálna inklúzia 
a pridelila fin. príspevok Mestu Spišské Vlachy vo výške 1 266 734,94 Sk  projektu s názvom 
„Investícia do vzdelávania – kľúč k pokroku“. V projekte je navrhnutých 9 kurzov pre 
zamestnancov MsÚ a cieľom je, že po ukončení realizácie aktivít sa výrazne zvýši 
vzdelanostný potenciál a kľúčové zručnosti zamestnancov MsÚ, čo zabezpečí zvýšenie ich 
výkonnosti a efektivity práce . 
 Projekt trvá 10 mesiacov a začína v apríli 2009. 
 
 Mgr. Markéta Klapáčová ďalej informovala poslancov MsZ, že dňa 04.12. 2008 bola 
vyhlásená pilotná výzva Úradu splnomocnenca vlády pre rómske komunity, kde cieľom 
výzvy je podpora lokálnej stratégie komplexného prístupu a riešenie danej problematiky s 
názvom „ Zvýšenie zamestnanosti a vzdelanostnej úrovne príslušníkov marginalizovaných 
komunít a zlepšenie ich životných podmienok“. Mesto Spišské Vlachy je oprávneným 
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žiadateľom. V tejto výzve je možné nájsť viaceré problematiky, ktoré sa komplexne dajú 
riešiť ako napr. Rekonštrukcia a modernizácia škôl a predškolských zariadení, ktoré 
zabezpečujú vzdelávanie, ďalej výkon sociálno-právnej ochrany, zlepšenie stavu život. 
Prostredia- riešenie pitnej vody, podpora komunitnej práce a ďalšie aktivity. Dátum uzávierky 
je 20.12. 2009 a určená suma na tento projekt je 200 mil. Eur. 
 
 P. M. Džugasová -prednostka MsÚ  zdôraznila prítomným, že ak nejaký subjekt alebo 
FO plánuje uskutočniť akciu v kultúrnom dome je potrebné termín nahlásiť mesiac dopredu 
ako aj samotný termín konzultovať s p. Tomaškovou. 
 
 Ing. J. Jánošík – poslanec dáva do pozornosti umývanie áut v Žehrici. 
Keďže mesto nemá v tejto problematike prijaté VZN, daný stav sa má riešiť cez zákon o 
ochrane vôd a vodné toky spravuje povodie Hornádu a Bodvy. 
 
 Mgr. M. Chudíková – poslankyňa navrhla odmenu pre primátora mesta.  
 Ing. M. Kiššák dodal, že odmeny sa budú schvaľovať na poslednom tohtoročnom 
zasadnutí dňa 30.12. 2008 
  
 
14.  Diskusia 
 
 Bez diskusie – diskusia bola umožnená pri každom bode rokovania. 
 
15. Schválenie uznesení, záver 
 

Predložené návrhy na uznesenia v mestskom zastupiteľstve prešli schvaľovacím 
procesom. 

 
Na záver zasadnutia sa primátor mesta poďakoval všetkým poslancom a ostatným 

prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 

 
 
Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
Spišské Vlachy, dňa 09.12. 2008 

 
 
 Ľubomír Fifik       Mária Džugasová        

  primátor mesta     prednostka MsÚ          
 
 

Overovatelia:            Mgr. Štefan Blaščák 
    
                         Ing. Jozef Repaský 
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MESTSKÉ    ZASTUPITEĽSTVO     SPIŠSKÉ VLACHY 
 

UZNESENIA č. 25/2008 
 

Z 25.riadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 09.12. 2008 
 
Uznesenie č. 25/1 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.) schvaľuje 
− program rokovania 25.riadneho zasadnutia MsZ so zmenou – vypustenie bodu 10 dňa 

09.12. 2008  
 
B.) volí 
− do návrhovej komisie MsZ predsedu: Mgr. Máriu Chudíkovú 
       členov:     Mgr. Vladimír Baloga                               
             Mgr. Ján Kočiš      
    
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  6:0:0:1) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš 
Nehlasoval: Ing. Jozef Repaský   
 
Uznesenie č. 25/2 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
    berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesení MsZ  prijatých na 24. riadnom zasadnutí dňa 11.11. 2008  
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský   
 
Uznesenie č. 25/3 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
        berie na vedomie 
 
− informáciu o možnosti získať NFP na rekonštrukciu a modernizáciu verejných plôch 

Mesta Spišské Vlachy; opatrenie 4.1 Regenerácia sídiel z ROP MVRR SR a opatrenie 2.2 
Budovanie a modernizácia verejného osvetlenia pre mestá z MH SR 
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 odporúča 
− zahrnúť do programového rozpočtu na roky 2009 -2011 celý projekt 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, Michal Vaľko   
 
Uznesenie č. 25/4 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
    schvaľuje 
 
− návrh na vyradenie inventárnych predmetov MŠ, SNP 1 Spišské Vlachy DHM spolu: 

9.770,- Sk, OTE spolu: 4.509,- Sk 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  7:0:0:1) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
Nehlasoval: Michal Vaľko   
 
Uznesenie č. 25/5 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
  
 schvaľuje 
− predaj časti pozemku p. Branislavovi Dluhošovi, bytom 9.mája 18, Spišské Vlachy, p.č. 

KN C 247/2 o výmere 100m2,  s podmienkou ukončiť hranicu kupovaného pozemku min. 
3 m od pozemku p.č. 247/1, v cene 300,- Sk/m2 + 2000,- Sk doplatok za podanie návrhu 
na vklad do KN. 

 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, Michal Vaľko   
 
Uznesenie č. 25/6 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 schvaľuje 
predaj pozemku /KN E/ 97761 v rámci majetkoprávneho vysporiadania pod bytovým domom 
na ul. Včelná 18, Spišské Vlachy, p. RNDr. Lenke Müllerovej, Včelná 18, Spišské Vlachy - v 
zastúpení vlastníkov bytového domu na ulici Včelná 18, Spišské Vlachy, do podielového 
spoluvlastníctva vlastníkov bytov, po doložení GP a určení presnej výmery, v cene 3,32 €/m2 
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(100,-Sk/m2) + doplatok 66,39 € (2000,- Sk) za podanie návrhu na vklad do KN." 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, Michal Vaľko   
 
Uznesenie č. 25/7 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 schvaľuje 
- predaj pozemkov podľa GP p. Michalovi Klapáčovi, Tajovského 19, Spišské Vlachy,                 
p.č. KN E 90969 o výmere 341m2, časti pozemku p.č. KN E 90970/1 o výmere 20m2 a časti 
pozemku p.č. KN  E 90971 o výmere 152m2 v rámci majetko-právneho vysporiadania pod 
rodinným domom,/spolu 513m2/ v cene 100,- Sk/m2+ doplatok 2.000,- Sk za podanie návrhu 
na vklad do KN.. 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, Michal Vaľko   
 
Uznesenie č. 25/8 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
− s vypracovaním urbanistickej štúdie, ideového a investičného zámeru na vybrané lokality 

pre určenie počtu a umiestnení nových rekreačných chát v časti Zahura v zmysle 
ÚPM.Spracovanie štúdií a zámerov sa predložia v I.Q 2009. Najnižšia cena: 950,- Sk/m2 
o minimálnej výmere 200m2. 

 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, Michal Vaľko   
 
Uznesenie č. 25/9 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
− s úhradou znaleckých posudkov podľa žiadostí vlastníkom RD z Vajanského ulice 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 
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Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, Michal Vaľko   
Uznesenie č. 25/10 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
− so začatím rekonštrukcie ČOV na ul. 9. mája v Sp. Vlachoch od r. 2009 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, Michal Vaľko   
 
Uznesenie č. 25/11 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
− s odpredajom nehnuteľnosti p.č. 1172 o výmere 122 m2 /záhrada/ , parcela č. 1173 o 

výmere 379 m2 / zast. plocha/ a dom s.č. 332 na pozemku p.č. 1173 na ul. Jilemnického 
21, Spiš. Vlachy v ponúknutej cene 160 tis. Sk p. Tomášovi Kočišovi, Sp. Vlachy s 
prednostným právom mesta na odkúpenie v prípade opätovného predaja. 

 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  1   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:1:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák,  Ing. Jozef Repaský, Michal Vaľko   
Zdržal sa: Mgr. Ján Kočiš 
 
Uznesenie č. 25/12 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
− s úhradou záväzkov spoločnosti Mestské hospodárstvo, s.r.o. vo výške 200 tis. Sk. 
 
Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, Michal Vaľko   
 
Uznesenie č. 25/13 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 súhlasí 
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− so  zriadením CVČ  pri ZŠ Komenského 6 v Sp. Vlachoch  a  Mgr. A. Múdru poveruje 
zabezpečením činností spojených so zriaďovateľskou pôsobnosťou mesta vo veci 
zaradenia CVČ do siete škôl a školských zariadení                       

Hlasovanie MsZ :   8 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  8:0:0:0) 
 

Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský, Michal Vaľko   
 
Uznesenie č. 25/14 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 schvaľuje 
− VZN č. 1/2009 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území města Spišské Vlachy 
 
Hlasovanie MsZ :   5 za   :  0 proti   :  2   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  5:0:2:1) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. 
Ján Kočiš  
Zdržali sa: Ing. Jozef Repaský,  Mgr. Štefan Blaščák 
Nehlasoval:Michal Vaľko  
 
 Uznesenie č. 25/15 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 schvaľuje 
− VZN č. 2/2009 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v ZŠ 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  1   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  7:0:1:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Michal Vaľko   
Zdržal sa: Ing. Jozef Repaský 
 
Uznesenie č. 25/16 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 berie na vedomie a schvaľuje 
− opatrenia vo všetkých nariadeniach, vnútorných predpisoch a cenníkoch, VZN v súvislosti 

so zavedením meny Euro v SR od 01.01. 2009 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  7:0:0:1) 
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Hlasovali za: Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj 
Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
Nehlasoval: Michal Vaľko  
 
Uznesenie č. 25/16 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 schvaľuje 
-  harmonogram zasadnutí MsZ v Spišských Vlachoch na rok 2009 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  7:0:0:1) 

 
Hlasovali za: Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj 
Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
Nehlasoval: Michal Vaľko  
 
Uznesenie č. 25/17 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 berie na vedomie  
− informáciu o schválení žiadosti o NFP pre opatrenie 1.2 Operačného programu 

Zamestnanosť a sociálna inklúzia a pridelenie finančného príspevku v celkovej výške       
1 266.734,94 Sk Sociálnou implementačnou agentúrou na projekt Investícia do 
vzdelávania – kľúč k pokroku 

 súhlasí 
− so zabezpečením spolufinancovania oprávnených výdavkov v celkovej výške 66.670,26 

Sk vrátane DPH 
 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  7:0:0:1) 

 
Hlasovali za: Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj 
Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
Nehlasoval: Michal Vaľko  
 
Uznesenie č. 25/18 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 berie na vedomie  
− základné informácie o cieľoch v  pilotnej výzve na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

podpory lokálnej stratégie komplexného prístupu Úradu vlády SR – Úrad splnomocnenca 
vlády SR pre rómske komunity - „Zvýšenie zamestnanosti a vzdelanostnej úrovne  
prislušníkov marginalizovaných rómskych komunít a zlepšenie ich životných podmienok 

 
Hlasovanie MsZ :   7 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 1  nehlasoval  (  7:0:0:1) 

 
Hlasovali za: Mgr. Vladimír Baloga, Mgr. Štefan Blaščák, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Juraj 
Jánošík, Ing. Michal Kiššák, Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský 
Nehlasoval: Michal Vaľko  
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Týmto sú podpísané všetky vyššie uvedené uznesenia. 
 
Spišské Vlachy, 09.12. 2008     Ľubomír Fifik 
         primátor mesta 


